

## Triathlonmöte

2015-12-10

### Hemma hos Lena

Närvarande: Daniel (protokoll), Lena, Martin, Lena, Åke

#### Simupplägg Våretetminen

|         |                                                                   |
|---------|-------------------------------------------------------------------|
| 2 x 25m | Fortsättningskurs och nybörjarkurs efter det av Eva på Simcoachen |
| 1 x 50m | Martin fortsätter med sin kurs                                    |
| 2 x 50m | Mathias fortsätter med sin kurs                                   |
| 2 x 50m | Åke fortsätter med sitt upplägg                                   |
| 1 x 50m | Öppen bana för övriga                                             |

#### Träningshelger

|     |                                                                                                          |
|-----|----------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Nov | Klar. Uppskattat och superbra. Erik som skidlärare var uppskattat.                                       |
| Feb | Ytterligare en skidvariant, ev samma upplägg som Nov om det inte blir snö. <b>Martin/Lena</b>            |
| Mar | Efter Vasaloppet i Borås, Cykel/spinning, tärränglöpning. En dag, ingen övernattning.<br><b>Åke/Lena</b> |
| Apr | MORS. Vi kommer behöva vara några stycken som arrangerar/rekar. <b>Daniel/Anders</b>                     |

#### Träningsläger

I April planeras det för ett träningsläger. Kan någon hålla ihop detta för Triathlon? Det innebär att kolla om det finns tillgång till simhall någorlunda i närheten och boka denna, klura ut någon cykelrunda för dem som vill osv. **VAKANT**

#### Råda

Vi testar att köra Råda utan "projektledare" i år. Vi delar upp tillfällena och kör 2 och 2 per tillfälle. **Är det någon månad du inte kan?** Daniel och Anders kör inte ihop, och tar gärna Maj/Juni för de andra ska få möjlighet att lära

|            |                                                                                         |
|------------|-----------------------------------------------------------------------------------------|
| Simningen  | Vi kör som tidigare år, 750m (kortar av vid kallt vatten), samt 200m                    |
| Starten    | Vi behöver en tydligare start. Köpa två bojar till. <b>Martin/Eva</b>                   |
| Kartor     | Vi behöver uppdatera kartorna. <b>Martin/Eva</b>                                        |
| Datum      | Sista måndagen Maj, Juni, Juli. Nästsista måndagen i Aug. <b>Vilken starttid i Aug?</b> |
| Checklista | Läsa igenom och uppdatera checklistan för Råda. <b>Daniel/Anders</b>                    |
| RådaRobert | Stämma av med RådaRobert. Vem äger gräsparkeringen? <b>Anders</b>                       |

|                      |                                                                                                                                                                   |
|----------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Gula huset/parkering | Prata med dom som bor i det gula huset vid infarten till gräsparkeringen. Åke har pratat med dom innan, de vekar vänliga. <b>Anders</b>                           |
| Stallet              | Stämman av med stallet. <b>Anders</b>                                                                                                                             |
| Härryda kommun       | Stämman av med Härryda kommun. Kolla om dom är intresserade av att sätta dit bajamajor i utbyte mot fri start för anställda. <b>Lena</b>                          |
| Sponsorer            | Anders har hört med Nicklas och han håller ihop sponsorerna. Åke har ett par tankar kring SportSpec samt Lane4. Åke hör av sig till Nicklas. <b>Åke</b>           |
| Tidtagning           | Arrangera kurs i tidtagningen. <b>Daniel</b>                                                                                                                      |
| Anmälningssystem     | Kan vi göra det enklare att synka databaserna? Daniel kollar med Per. <b>Daniel</b>                                                                               |
| Nummerlappar         | När vi vet vilka sponsorer vi har så behöver vi beställa nummerlappar. Lena gjorde detta sist, vet inte om vi kom fram till vem som gör detta i år? <b>VAKANT</b> |
| Resultat             | Kan vi hitta någon som ansvarar för resultathanteringen samt publicering av denna? Daniel får hålla kurs. <b>ALLA/Daniel</b>                                      |
| Sanktionering        | Lägga upp tävlingarna i triathlonförbundets hemsida (för att få dem sanktionerade, försökrade etc) Nästan klar. <b>Daniel/Lena/Åke</b>                            |
| Speaker              | Daniel hör med Knape om han kan fixa detta och höra runt? Åke kan tänka sig vara speaker samt hålla genomgång. <b>Daniel</b>                                      |
| Facebook             | Knape roddar Facebook. (Klart). Hur gör vi med inbjudningar till våra tillfällen?                                                                                 |
| Barnbana             | Vill ungdomskommiteen vara med och fixa barnbana? Stäm av med dem. <b>Jonas/Andreas</b>                                                                           |
| Redovisning Råda     | Vi behöver bli bättre på redovisa Råda. Skapa en enkel mall där vi kan dra streck för starter/nummerlappshållare/parkering etc. <b>Martin</b>                     |
| Musik                | Ska vi ha tema? Ev musiktema, ingen utklädnad. Köpa en mobil att anv spotify till? <b>Anders</b>                                                                  |

### Budgetuppföljning

Vi behöver någon som redovisar alla kostnader/intäkter vi har inom triathlon. Fylla i en excel (som är klar) när någon har något att redovisa. Lena hör med Lenny. **Lenny/Lena**

### Nästa möte

Nästa möte kör vi 21:a Jan hemma hos Daniel, Eklanda Slätt 12 43159 Mölndal